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Verslag Bestuursorgaan 04/11/2024 

 

Locatie: Teams 

Aanwezig: Marc Vander Mierde, Patrick Boes, Raf Baudewijn, Tom Lovink, Bart Danhieux, Maarten 

Guillaume, Tim Mogal, Alex De Brauwer 

Afwezig:  

Ambtshalve: Dries Boulet, Patrick De Mot 

Verontschuldigd: Michiel Demeulenaere, Giannoula Tsakitzidis 

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering met felicitaties voor Black Arrows en alle betrokkenen bij 

het succesvolle project. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Mits enkele kleine wijzigingen werd het verslag goedgekeurd. 

 

3. Beslissingen Dagelijks bestuur 

Er is een fout opgetreden bij de loting voor de 1/8ste finales van de BVB, waarbij er een team 

te veel werd opgenomen. Het Dagelijks Bestuur keurde de oplossing goed om een extra wedstrijd 

te organiseren tussen de vijf extra geplaatste teams. Roeselare en Izegem werden als 

deelnemende teams uitgeloot door het VHV-secretariaat. 

Anne Dockx is aangesteld als tweede Aanspreekpunt Integriteit (API), naast Heidi Frans. 

De opstart van satelietclub Genk Handbal wordt goedgekeurd. Felicitaties worden uitgesproken 

aan betrokkenen Patrick Boes, Bram Schepers, Pascal Grossi en Marc Dongleur. 

 

4. Toelichting begroting 

Dries geeft een toelichting bij de begorting 2025. De Financiële Cel legt een begroting met een 

positief resultaat van 16.698 euro voor aan het BO en overloopt de diverse kosten en 

opbrengsten en de manier waarop de berekening is opgemaakt. 

Daarbij is het belangrijk om een herberekening te voorzien van het budget noodzakelijk, indien 

bepaalde projecten niet worden gerealiseerd bij Sport Vlaanderen. Het gaat over de projecten 

G-sport, SKO en Bestuurlijke audit. Daarbij wordt immers, zij het deels, gerekend op een 

gedeeltelijke verloning van het vaste personeel. Het BO is akkoord om deze begroting voor te 

leggen aan de AV. 

 

5. BAV en voorstellen wijziging statuten 

Dries geeft een toelichting bij de voorgestelde wijzigingen van de statuten. Er wordt bij artikel 

3.3 een punt 2. Toegevoegd met betrekking tot tuchtregels ter bestrijding van Sportfraude. En 

bij Artikel 5.4. een punt 3. Met betrekking tot het verbod op autonome entiteiten binnen de 

VHV. 

Beide punten zijn belangrijke verduidelijkingen die niet heel actueel zijn op dit moment of reeds 

van toepassing zijn. Echter, gezien ook verplicht binnen het domein Goed Bestuur van Sport 

Vlaanderen, worden beide aanpassingen voorgesteld. 

Het BO is akkoord om deze aanpassingen voor te leggen aan de AV. 

 

 

 

mailto:info@handbal.be
http://www.handbal.be/


 

Vlaamse Handbalvereniging vzw       -       Dorpsstraat 74, 3545 Halen (België)      -      info@handbal.be 
www.handbal.be       -      T: 013 35 30 40       -       0417.063.079       -       RPR, afdeling Hasselt 

 

6. KBHB-werking arbitrage 

Sigurd Thomassen heeft zijn ontslag ingediend als chef scheidsrechter en VHV-vertegenwoordiger 

in de KBHB. Bart leest de brief voor die vanuit het Dagelijks Bestuur en de Vlaamse 

vertegenwoordigers in het PUC verstuurd is aan de LFH: 

 

“Met grote bezorgdheid hebben wij het ontslag van Sigurd als Chef Scheidsrechter 

vernomen. Zijn vertrek is een aanzienlijke klap voor zowel de VHV als voor de verdere 

ontwikkeling van arbitrage op Belgisch niveau in de komende jaren. Wij betreuren ten 

zeerste dat persoonlijke aanvallen en de gang van zaken voor Sigurd aanleiding zijn 

geweest om deze beslissing te nemen. 

  

Hoewel wij erkennen dat er fouten zijn gemaakt, zijn wij van mening dat Sigurd (en 

samen met hem de Vlaamse leden van het PSchC) met de beste intenties heeft 

gehandeld. Toch is hij herhaaldelijk en recent nog hard aangepakt, wat wij als zeer 

onrechtvaardig beschouwen. De rol van de LFH in deze situatie roept bij ons ernstige 

vragen op, vooral gezien het herhaaldelijke gebrek aan respect dat in onze ogen te veel 

wordt getolereerd. 

  

De Vlaamse leden van het PSchC hebben tijdens de vorige meeting hun standpunt heel 

duidelijk kenbaar gemaakt. Wij staan volledig achter hen en willen benadrukken dat de 

inhoud van een Whatsapp-bericht van Eric Schreder aan Sigurd Thomassen ons 

vermoeden bevestigen: het is overduidelijk dat Eric geen oprechte intenties had met 

betrekking tot een samenwerking met Sigurd (en bij uitbreiding de Vlaamse leden van 

het PSchC?). Dit kunnen we niet tolereren. Voor ons is het onaanvaardbaar dat Eric 

Schreder deel zal uitmaken van het PSchC zonder hiervoor eerst verantwoording af te 

leggen. 

  

Voor ons is de situatie te ver gegaan. We hebben eerder het uitblijven van excuses van 

Klaus door de vingers gezien, maar we waarschuwen nu opnieuw voor de te grote 

tolerantie ten aanzien van dergelijk gedrag.  

Wij dringen er dan ook met aandrang op aan dat de LFH hierover een standpunt inneemt. 

Wat ons betreft kan Stéphane Cappa, mits hij zijn excuses aanbiedt, terugkeren in het 

PSchC. Echter, we vinden het onacceptabel dat Eric Schreder op korte termijn opnieuw 

deelneemt. 

Wij willen hier nu een einde aan stellen en een manier binnen de KBHB om leden van 

een liga te weigeren die zich niet gedragen volgens de normen en waarden waar de KBHB 

voor staat. Dit is nu een principekwestie geworden. Mensen zonder oprechte intenties 

horen niet thuis in een Paritaire Commissie. Het is erg genoeg dat Sigurd hier slachtoffer 

van is, maar we willen ten alle tijden voorkomen dat dit nog gebeurt. 

 

In naam van de Vlaamse leden van het PUC en het bureau van de VHV.” 

 

Klaus Convents weigerde excuses aan te bieden aan de leden van het PUC na enkele persoonlijke 

uitlatingen, waarmee de kwestie begon. Vervolgens ontstond een langdurig conflict tussen 

Stéphane Cappa/Eric Schreder en Sigurd Thomassen, mede door enkele misverstanden. Dit 

conflict bereikte een nieuw hoogtepunt tijdens het recente gala. Jonathan Vandeberg trad op 

als bemiddelaar tussen Sigurd en Stéphane, waarbij Sigurd zijn excuses aanbood voor zijn 

aandeel in de miscommunicatie. Stéphane Cappa weigerde echter excuses aan te bieden, 

aangezien hij zijn gedrag gerechtvaardigd vond door het gevoel van respectloosheid dat hij 

ervoer vanwege Sigurd. 

 

Sigurd ondernam daarna nog een poging tot verzoening met Eric Schreder, maar diens reactie, 

die door Bart werd voorgelezen, werd als "ronduit onaanvaardbaar" beschouwd. 

 

mailto:info@handbal.be
http://www.handbal.be/


 

Vlaamse Handbalvereniging vzw       -       Dorpsstraat 74, 3545 Halen (België)      -      info@handbal.be 
www.handbal.be       -      T: 013 35 30 40       -       0417.063.079       -       RPR, afdeling Hasselt 

 

Naast de brief die reeds naar de LFH is verzonden, stelt Bart voor om de reactie van de LFH af 

te wachten alvorens een volgende communicatie naar de clubs te sturen. Er heerst veel onbegrip 

en ontevredenheid over de huidige gang van zaken.  

Patrick De Mot geeft aan dat het PSchC zwaar onder druk staat en dat enkele leden overwegen 

te stoppen als Sigurd niet langer betrokken blijft. Bart en alle leden van het BO spreken hun 

volledige steun uit voor de Vlaamse leden van het PSchC en hopen dat de samenwerking kan 

worden voortgezet. Bart heeft hierover ook contact gehad met diverse Vlaamse 

vertegenwoordigers binnen het PSchC. 

 

Als voorbereiding wordt Dries aangesteld als nieuwe vertegenwoordiger voor het PSchC ter 

vervanging van Sigurd, met Bart en Tim als bijkomende vervangers, mocht zich nog een vertrek 

van andere leden voordoen. 

 

 

7. Varia 

Patrick De Mot: 

Bespreekt de vernieuwde aanpak voor begeleiding van jonge scheidsrechters op regionaal niveau 

en de bijbehorende opleidingen. Daarnaast informeert hij in opvolging van de vorige KB-meeting 

over de recente wijzigingen in de aanduiding van scheidsrechters, waardoor nieuw 

gecertificeerde koppels direct na hun cursus kunnen starten. Snellere communicatie van 

aanduidingen van wedstrijden worden mogelijk gemaakt door Philippe Denis en Kurt die een 

procedure hebben afgesproken. 

 

Alex De Brauwer: 

Informeert de aanwezigen over de kwartaalafrekening: ongeveer vijftien clubs hebben een 

afbetalingsplan aangevraagd, wat iets minder is dan vorig jaar. Acht plannen zijn inmiddels 

afgerond. Bij de start van het seizoen was de financiële situatie van de clubs ten opzichte van 

de VHV gunstig, met weinig openstaande bedragen en uitbetaalde tegoeden. 

 

8. Volgende BO 

Het volgende BO gaat door op 03 februari 2025 via Teams. 

 

 

 

Belangenconflicten? 

Patrick Boes heeft zich al medeoprichter van satelietclub Genk onthouden van een stemming binnen 

het Dagelijks Bestuur voor de aanvaarding van de club. Evenals van de herbevestiging door het BO. 
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